
 

 

Dagsorden fra mødet i skolebestyrelsen ved Ringkøbing Skole  
Torsdag d. 31. august kl. 18.30 – 21.00 på afdeling Rindum 
 
Vi starter mødet med en sandwich.  
 
Fraværende: Jens, Stina 

Dagsorden: Beslutning: 
18.30 – 18.35 
Pkt. 255 
Godkendelse af referat: 
(Fast punkt) 
 
Sagsfremstilling: 
 
Bilag: 
Referat fra skolebestyrelsesmødet d. 16. 
august tidligere udsendt. 
 
Indstilling: 
Info 
 

 
Referatet er godkendt. 
 
 

18.35 – 18.45 
Pkt. 256 
Nyt fra eleverne: 
(Fast punkt) 
Dette er et fast punkt på dagsordenen, hvor 
eleverne fra de to elevråd har mulighed for 
at fortælle om det, der netop rører sig hos 
dem. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse. 
 

Alkjær og Rindum har ikke haft første elevrådsmøde 
og dermed konstituering endnu.  
Elevrepræsentanter deltager på næste møde. 

18.45 – 19.05 
Pkt. 257 
Projekt Vensomhed for SFO’erne 
Vi er så heldige, at vi har fået bevilliget 
fondsmidler fra BUPL’s udviklingspulje. 
Pengene skal bruge til et fællesprojekt de to 
SFO’er imellem med ”Vensomhed” på 
dagsordenen.  
 
Oplæg ved Lars 
 
Indstilling:  
Punktet er til drøftelse 
 

 
Lars orienterer om projektet. 
Der er bevilliget 100.000 kr. fra BUPLs 
udviklingsfond til vores lokale projekt. 
Forældrebrev præsenteres – dette brev sendes ud i 
morgen til forældrene. 
 
Projektet omfatter Annes besøg i vores lokale 
praksisser og en efterfølgende pædagogisk lørdag d. 
7/10 2023 for fritidspersonalet. 
Måske det også kommer til at omfatte en pæd. 
eftermiddag for skolepersonalet, oplæg/arrangement 
for overbygningseleverne samt evt. en forældreaften. 



 

 

19.05 – 19.05 
Pkt. 258 
Økonomi  
Der her ikke været budgetopfølgning siden 
sommerferien. 
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

 
Intet at bemærke om skolens budget – nyt næste gang. 
 
D. 5. september 2023 trækkes det elevtal, som 
definerer skolens budget 2024. 

19.05 – 20.05 
Pkt. 259 
Videohilsen til forældrene 
Forældrerepræsentanterne vil producere en 
videohilsen til forældrene, der bl.a. fortæller 
om deres arbejde det forløbne år. Dette 
således at videoen kan lægges på 
opslagstavlen til alle. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

 
Der er lavet en video, hvor formanden fortæller om 
arbejdet i skolebestyrelsen og det forestående 
suppleringsvalg. Videoen er delt med alle forældre via 
Aula. 
 
Der endnu en info-video på vej fra bestyrelsen. Denne 
deles også med forældre, når den er klar.  
Indholdspunkter: 
-Ansigter på skolebestyrelsen 
-Blik på bestyrelsen lavpraktisk 
-Hvad er bestyrelsens konkrete opgave? (godkende 
timetal mm.) 
 
Videoen optages på et senere tidspunkt, hvor flere 
forældrerepræsentanter kan deltage. Næste møde er d. 
4/10. 

20.05 – 20.20 
Pkt. 260 
Fagfaglighed gennem hele skoleforløbet 
Punktet er blevet rejst i forbindelse med 
skoleudviklingssamtalerne. Det skal på 
mødet drøftes, hvordan skolebestyrelsen 
ønsker at lægge sit fokus på dette emne til 
den fremtidige drøftelse.  
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

 
Der opleves stor fokus på trivsel – hvordan hænger 
det sammen med fagligheden? 
 
Kunne der medtages data til præsentation for 
skolebestyrelsen – evt. resultater fra Nationale 
overgangstest samt trivselstest mm. Ligger fint i tråd 
med skoleudviklingssamtalen. 
 
Kunne der sættes spot på, hvordan vi tænker og 
praktiserer overgange på skolen. 
 
I kommunens strategiplan sættes fokus på 
kerneopgaven – kan vi i SB sætte fokus på faglighed 
her i gennem. 
 
Der orienteres kort om historik for temaet ’faglighed’ 
i den gamle ’Ringkøbing Skole’ bestyrelse. 
 
Man er optaget af, hvordan vi sikrer rammer og vilkår, 
som gør den enkelte elev i stand til at udvikle sit fulde  
potentiale. 
 
Hvad bruges testresultater til lokalt hos os? 



 

 

 
Der sættes fokus på det enkelte barns faglighed 
sammen med forældrene ved skole-hjem samtaler 
min. 1 gang årligt. 
 
Hvordan kan udvikling af elevernes fagfaglighed 
kombineres med den praktiske tilgang. 
 
Bestyrelsen ønsker derfor at blive orienteret ift. data, 
der fokuseres på ved skoleudviklingssamtalen. Dette 
sættes på som pkt. på et bestyrelsesmøde forud for 
skoleudviklingssamtalen (oktober/november-mødet). 
 

20.20 – 20.25 
Pkt. 261 
Suppleringsvalg 
En fælles opdatering på suppleringsvalget 
og tilslutningen til dette. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

  
Der er pt. 6 forældre, som har meldt sit kandidatur. 
 
Det besluttes: 
Når fristen er nået, indkaldes alle kandidater til at 
mødes med valgbestyrelsen onsdag d. 6/9 kl. 17.30. 
Her går kandidaterne i enerum med formanden, og det 
drøftes, om der kan træffes aftale om fredsvalg eller 
der skal afholdes valg. 
 

20.25– 20.35 
Pkt. 262 
Nyt fra fritidsdel samt SCV 
Orientering ved Lars og Maria 
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

 
Der afprøves overblik via ’køleskabsseddel’. 
 
Orientering vedr. Praktikanter. 
 
Vedr. børn i klubben – Der er færre børn i klubben på 
Søibergsvej. Forældrene på Alkjær orienteres alle om 
klubtilbuddet ved forældremøder. 
 
Der er pt. en vakant fast stilling i SCV – stillingen 
opslås snart. Henrik deltager evt. i ansættelsesudvalg. 
 

20.35 – 20.45 
Pkt. 263 
Orienteringspunkter 

• Skolestart  
• Nyansættelser 
• Personalesituationen  

 
Indstilling:  
Punktet er til orientering  
 

 
God skolestart generelt. 
 
Afdeling Alkjær har fået besat en ledig stilling og et 
opstået vikariat.  
 
7. årgang har fået en rigtig god start i overbygningen. 
 
Orientering vedr. personalesituationen. 
 

20.45 – 21.00 
Pkt. 264 
Eventuelt 

 

 
Intet at bemærke. 



 

 

 
Punkter til kommende møder 

 
 

• Det gode forældremøde. 
 

• Holdning til karakterer/prøver i skolen 
 
 

• Faglige data til brug ved 
skoleudviklingssamtalen 

• Video fra bestyrelsen 
 
 

 
Næste skolebestyrelsesmøde er onsdag d. 4. oktober på afdeling Alkjær 
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